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ZAPYTANIE

(

Szanowny Panie Burmistrzu,

zwracam się do Pana z zapytaniem dotyczącym uzyskania danych związanych z

gminną infrastrukturą wodno-kanalizacyjną. Infrastruktura ta jest niezwykie ważnym

niezbędnym programem inwestycyjnym w gminie Konstancin-Jeziorna. Gmina

Konstancin-Jeziorna jest jedną z najbogatszych i najlepiej rozwiniętych gmin

miejsko-wiejskich w Polsce. Niemniej jednak wciąż niektóre części gminy nie

posiadają infrastruktury wodno-kanalizacyjnej, będącej elementarnym dobrem

społeczeństwa XXI wieku oraz wyznacznikiem postępu cywilizacyjnego. Wśród

terenów, niemających tej strategicznej infrastruktury, możemy wskazać tereny

wiejskie naszej gminy.

W związku z poruszoną wyżej kwestią w trybie zapytania radnego (wnosząc o

rozpoznanie zapytania w ustawowym, czternastodniowym terminie i przedstawienie

informacji na piśmie na adres email: rafal.biernackikonstancinieziorna.nl) zwracam

się do Pana Burmistrza z uprzejmą prośbą o odpowiedź na następujące pytania:

1. Ile spośród 23 sołectw w ogóle nie ma żadnej infrastruktury

wodno-kanalizacyjnej (proszę o wymienienie enumeratywnie tych sołectw)?

2. Ile spośród 23 sołectw ma częściowo zrealizowaną infrastrukturę

wodno-kanalizacyjną (proszę o wymienienie enumeratywnie tych sołectw)?
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3. Ile spośród 23 sołectw ma całkowicie zrealizowaną infrastrukturę

wodno-kanalizacyjną (proszę o wymienienie enumeratywnie tych sołectw)?

4. Na jakim etapie jest realizacja inwestycji infrastruktury wodno-kanalizacyjnej

na terenach wiejskich zaplanowanej na rok budżetowy 2024? Czy Urząd

przewiduje, iż w tym roku budżetowym, uda się całkowicie zrealizować

zaplanowaną na dany rok budowę infrastruktury wodno-kanalizacyjnej na

( terenach wiejskich?

Z poważaniem

Rafał Biernacki

Radny Rady Miejskiej
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